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ACTA DEL CONSELL DE BARRI DE LA FONT D'EN FARGUES 

Identificació de la sessió 

Data: 03 juny de 2025 

Tipus de sessió: ordinària 

Horari: de 19 h a 21:15 h 

Lloc: Casal Font d’en Fargues (Carrer Pedrell, 67) 

El contingut sencer es pot consultar en el següent enllaç https://www.youtube.com/watch?v=2KuG4zvwCSE , des 

d’on també es pot accedir al vídeo de la sessió.  

 

Assistents 

Presidència: Lluís Rabell, regidor del Districte Horta-Guinardó 

Consellers i conselleres de districte: Sergi Perea (conseller tècnic i GMD PSC), Rafael Llanes (GMD PSC) , Laura Pi ( 

GMD ERC), Jordi Fibla ( GMD Junts), Susana Clerici ( GMD PP) 

Entitats representades: 5 

Ciutadania a títol individual: 44 persones en el moment de màxima afluència 

Personal directiu i tècnic municipal i ponents: Anna de Palau , gerent del Districte Horta-Guinardó, Júlia Laorden, 

directora del Centre de Serveis Socials d’Horta. 

Secretari/ària del Consell de Barri: Conxa Pont. 

 

Ordre del dia 

1. Presentació funcionament Serveis Socials. 

2. Votació de les noves candidatures per a la Comissió de Seguiment del Consell de Barri. 

3. Informació d’obres i projectes del barri. 

4. Torn obert de paraules. 

 

Desenvolupament de la sessió 

El conseller del barri obre la sessió i informa de l’ordre del dia. 

1. Presentació funcionament Serveis Socials 
 

La senyora Júlia, directora del Centre dels Serveis Socials d’Horta presenta aquest tema amb el suport d’una 

presentació que conté els detalls exposats i que s’adjunta com a annex 1 per a la seva consulta. 

 

El desenvolupament íntegre d’aquest punt es pot consultar en el vídeo de la sessió, del minut 4:40 al minut 

17:55. 

 

2. Votació de les noves candidatures per a la Comissió de Seguiment del Consell de Barri 

S’han presentat tres candidatures per formar part de la Comissió de Seguiment del Consell de Barri. 

 El conseller de barri explica el procediment per fer la votació de les noves candidatures, que serà en bloc. 

https://ajuntament.barcelona.cat/horta-guinardo
https://www.youtube.com/watch?v=2KuG4zvwCSE
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Es procedeix a la votació i les candidatures són aprovades per unanimitat. 

 

El desenvolupament íntegre d’aquest punt es pot consultar en el vídeo de la sessió, del minut 18:00 al minut 

19:20. 

 

3. Informació d’obres i projectes del barri 
 

El regidor informa sobre les obres i projectes del barri següents: 

• Millora de la seguretat i l’eficiència energètica del Túnel de la Rovira 

• Posada en servei de la guingueta modernista ubicada a la Plaça Font d’en Fargues 

• Implantació d’escales mecàniques al Passatge de la Mulassa 

• Implantació d’escales mecàniques al C. Llobet i Vall-Llosera 

• Rehabilitació de la part històrica del Parc del Guinardó  

• Implantació d’una ruta biomimètica al Parc del Guinardó  

• Cobriment dels edicles de l’ascensor inclinat de Davallada de Gallecs 

• Arranjament i millora (soterrament de serveis) del carrer Doctor Bové 

• Pla Especial per a la protecció del patrimoni del barri 

• Nous sistemes de generació d’ombres a les àrees de joc infantil 

• Actuacions amb brigada durant l’any 2024 

• Butlletí del Districte d’Horta-Guinardó: òrgans de participació, obres, actes, activitats i molt més 

 

Els detalls de la informació exposada es pot consultar en l’apartat 1 de la presentació que s’adjunta com a 

annex 2. 

El desenvolupament íntegre d’aquest punt es pot consultar en el vídeo de la sessió, del minut 19:23 al minut 

38:35. 

 

4. Torn obert de paraules 
 

La senyora Sánchez veïna es queixa que en el carrer on viu, el carrer Santa Laura, no hi ha voreres, els cotxes 

aparquen on hi hauria d’haver la vorera i els vianants han d’anar pel mig del carrer. S’afegeix que el carrer fa 

molta pendent i no té visibilitat. S’han queixat diverses vegades a l’Ajuntament i els han dit que hi havia una 

parcel·la que era de propietat privada quan pertany a l’Ajuntament. Demanen es posin voreres. 

 

El regidor respon que ja està decidit i ha passat per taula de mobilitat que la GUB tindrà un protocol perquè 

no hi aparqui cap cotxe. La resta de peticions, ho han d’estudiar.  

 

 

El senyor Nogueres, veí del carrer Santa Laura, reitera la demanda anterior sobre la col·locació d’una vorera i 

no hi ha visibilitat a causa que els cotxes aparquen a les dues bandes. Afegeix que quan plou és molt més 

perillós. 

 

La resposta a aquesta pregunta ha quedat recollida en una intervenció anterior.  

 

 

La senyora Inma, veïna, fa una consulta referent a les escales mecàniques del carrer Llobet i Vall-Llosera per 

saber si continuarà fent-se o no i també pregunta sobre la riera que dona al carrer de Peris i Mencheta, ja que 
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no hi ha cap mena de manteniment i són els veïns que s’organitzen per fer-ho. Demana un banc al carrer Can 

Pujolet , davant de  l’Escola Heura.  

 

El regidor contesta que en el díptic només s’han exposat els projectes que ja tenen dotació no tots els que 

tenen en cartera. 

 Prenen nota per fer la neteja esmentada a la riera i la col·locació del banc davant l’Escola Heura. 

 

 

El senyor González, veí, demana explicacions sobre La Selva. Després de totes les al·legacions no s’ha dit res i 

volen saber com està el tema.  

 

El regidor respon que estan en període de suspensió a demanda del privat que vol modificar el projecte 

incorporant un seguit d’aspectes. Les al·legacions es respondran quan el projecte vagi a aprovació definitiva 

al Consell Municipal. 

 

 

El senyor Luis, veí del carrer Santa Laura, exposa que ja hi ha hagut diverses caigudes els dies de pluja. Que no 

s’hi puguin aparcar cotxes serà perfecte perquè ara mateix és un lloc on es deixen els cotxes abandonats, però 

això no evitarà les caigudes tant de vianants com de conductors de motos. 

 

El regidor esmena que mirant els plànols no creuen que la col·locació de vorera sigui l’adequat i proposen fer 

alguna mena de pavimentació o plataforma única. Ho estudiaran.  

 

 

La senyora Rodríguez, veïna del carrer Agudells es queixa que hi ha una zona de descampat que no es neteja i 

no tenen accés d’ambulàncies ni policia, la gent aprofita l’espai per anar a drogar-se; les escales es troben en 

mal estat i es trenquen. 

 

El conseller tècnic contesta que revisaran les titularitats de l’entorn i pensaran quina és la millor adequació  

per aquell espai.  

 

 

El senyor Pelegrí ve a parlar de l’ús del tram de carrer del Pintor Pradilla entre Font d’en Fargues i el carrer de 

Picó i Campamar, zona que es va pacificar fa uns anys per l’escola. La zona  s’està convertint en una extensió 

del pati, i abans i després de l’escola es converteix en un camp de futbol i els cauen les pilotes a la seva zona 

comunitària. Ja no poden més perquè aquest fet està creant conflictes i proposen delimitar l’ús de la zona.   

 

El regidor respon que els infants no haurien de jugar en aquella zona, ja que no és una zona de jocs infantils i 

que s’ha d’anar amb molta cura perquè poden passar cotxes. El conseller tècnic ha parlat amb l’escola i amb 

entorns veïnals per mirar de trobar una solució. 

 

 

El senyor Enrique veí es queixa que l’autobús V23 no arriba a la parada de davant de Sant Pau. No demana 

que s’anul·li la parada actual si no que s’afegeixi aquesta.  

 

El regidor esmena que ho hauran de mirar amb el pla de mobilitat del Districte.  
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El senyor Pablo vol preguntar com està el tema de la pacificació de l’entorn escolar de l’Escola Pit Roig;  i és 

un tema urgent. I pel que fa a La Selva volen saber alguna cosa perquè és un tema que preocupa al barri.  

  

El conseller tècnic respon que és una proposta molt ben dissenyada i pensada; ho estan gestionant necessiten 

temps per poder fer valoracions econòmiques.  

 

 

La senyora  De la Fuente, veïna, exposa el projecte “La muntanyeta” des de l’Escola Àngels Garriga i demana 

que encara que no hagi sortit en els pressupostos participatius s’ho mirin per executar-la perquè seria un gran 

benefici pel barri.  

 

El regidor contesta que és una proposta que té molt de sentit  i demà (dimecres 4 de juny) quan vagin a l’escola 

en parlaran més profundament. Explica que molts projectes que no surten en els pressupostos participatius 

poden arribar a fer-se mitjançant el pla de barris o pla d’inversions municipals.  

 

 

La senyora Gutiérrez es queixa que es va canviar la boca dels contenidors d’orgànic i en ser més petita no hi 

cap res. Ha posat diverses queixes a l’Ajuntament, però no hi ha resposta. Els contenidors es troben al Carrer 

de la Verema i carrer Canonge Almero. 

 

Es recull a l’acta la seva intervenció. 

 

 

La senyora Sánchez, veïna, vol parlar sobre la seguretat escolar. S’han retirat les tanques de l’Escola Font 

Fargues i ho veu positiu pel risc que implicava en cas d’evacuació.  S’haurien de mirar també les normes de 

seguretat del centre. L’Institut Francisco de Goya també té una tanca a la sortida que és un risc en cas 

d’evacuació. Els centres han de tenir un pla d’emergència i  fer simulacres d’evacuació cada any. S’ha de vigilar 

la velocitat a la qual van els automòbils per algunes zones i recalca que els coixins berlinesos no funcionen 

perquè la gent se’ls salta, cosa que pot provocar accidents. Demana que estaria bé asfaltar el tram del carrer 

Picó i Campamar que encara no ho està.  

 

El regidor comenta que és un punt molt important i que totes les escoles han de tenir un pla d’evacuació i 

d’emergències.  

 

 

La senyora Casellas, veïna, comenta que a la reunió de seguiment es va parlar que hi ha nou escales que són 

objecte d’estudi i no els hi han dit res de quines són. Pel que fa als cables de comunicació que estan penjats, 

es veu la voluntat política de soterrament, però n’hi ha alguns que són més perillosos perquè es troben 

enganxats als arbres. Demanen, juntament amb altres barris, taula de mobilitat. Els agradaria saber quin és el 

criteri del Districte per establir l’ordre d’arranjaments dels carrers. Han tallat uns arbres del carrer de Peris i 

Mencheta i voldrien saber els motius. 

 

El regidor respon que els criteris que s’estableixen són tècnics i en un marc de termini. Són conscients que 

encara queden arranjaments per fer; el tema dels pals, el problema principal són les companyies que són les 

encarregades de baixar el cablejat i això pot trigar a fer-se. Aprofiten per fer les intervencions en grup per tal 

de no molestar al veïnat aixecant sovint el carrer.  

 



 

 

 

Pàgina 5 de 6 

El conseller tècnic explica que ja no hi haurà taula de mobilitat perquè no funcionava i el que faran és crear 

espais participatius amb tècnics, consultories que treballen la mobilitat al barri per tal de recollir els inputs i 

parlar-ne amb els veïns.  

 

 

El senyor Vallés, veí del carrer Santa Laura, exposa que en aquest carrer s’aparca a dues bandes i sí que dona 

per poder fer la vorera sol·licitada pels veïns.  

 

La resposta a aquesta pregunta ha quedat recollida en una intervenció anterior.  

 

 

La senyora Carme veïna, informa que al carrer Pedrell cantonada amb carrer de Joan Manen hi ha un 

contenidor d’escombraries que està just davant el pas de vianants. Per poder travessar has de sortir, treure el 

cap per darrere del contenidor i controlar que no vingui cap cotxe, perquè els cotxes que venen per Pedrell 

no tenen visibilitat dels vianants que volen travessar. Demana el posin després del pas de vianants. 

 

El regidor contesta que ho parlaran amb serveis de neteja. 

 

 

El senyor Eugeni explica que el final del carrer Alt de Pedrell no costaria res fer-lo exclusivament pels veïns, 

veïnes i serveis i seria també convenient pels residents de la residència de gent gran, que molts van amb cadira 

de rodes. 

 

Es recull a l’acta la seva intervenció.  

 

 

La veïna pregunta si es tornaran a col·locar els reductors de velocitat en el carrer de Peris i Mencheta després 

de les obres.  

 

El regidor contesta que es recuperaran i es tornaran a col·locar.  

 

 

El senyor Severin, representant de l’escola Font d’en Fargues, explica que el carrer queda tallat a l’entrada i 

sortida de l’horari escolar gràcies al programa “Protegim les escoles”. Demana alguna mena d’ombra al Parc 

de la Font d’en Fargues perquè si no els infants no hi podran anar. El barri queda totalment aïllat de la xarxa 

de carrils bici de la ciutat de Barcelona.  

 

El regidor respon que continua sent un vial i s’ha d’educar als infants per moure’s d’una manera segura i 

convenient dins d’una gran ciutat, se’ls ha d’educar en seguretat viària i que no poden fer us d’un carrer fora 

dels horaris establerts.  

 

 

La senyora Fígols, veïna del carrer Montserrat de Casanovas, demana que l’autobús V23 arribi fins a l’Hospital 

de Sant Pau perquè la gran majoria de veïns i veïnes del barri han d’anar fent transbord d’autobusos. Vol saber 

la situació del CUAP d’Horta. El semàfor del carrer de Garriga i Roca és innecessari quan no hi ha funcionament 

escolar.  
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El conseller tècnic esmena que el semàfor no es retirarà i s’està treballant en dues coses, a la nit des de les 

22.00h fins a les 7.00h del matí deixar-ho en intermitent o constituir-lo com a semàfor singular.  

 

 

La senyora Maite, veïna,  proposa la col·locació del semàfor en ambre a la nit. La part pacífica del carrer del 

Pintor Pradilla, els infants ja tenen un lloc segur dins de l’escola i el carrer és un lloc públic i de tothom, s’ha 

de respectar els horaris que hi ha establerts per tot i per tothom.  

 

La resposta a aquesta pregunta ha quedat recollida en una intervenció anterior. 

 

 

El senyor Manel, veí del carrer Pedrell, demana que els serveis d’escombraries no passin pel seu carrer cap a 

les 8.30 – 9.00h del matí, ja que els infants que van a l’escola van per aquell carrer i es transforma en un embut.  

 

El regidor contesta que ho parlaran amb serveis de neteja. 

 

El desenvolupament íntegre d’aquest punt es pot consultar en el vídeo de la sessió, del minut 38:35 al minut 

2:14:05. 

 

El conseller del barri aixeca la sessió. 

Annexos 

1. Presentació funcionament Serveis Socials 

2. Presentació de les obres i projectes del barri 

 


